
Referat fra Generalforsamling i Husholdningsforeningen den 3. april 2022 kl. 13.30 
 
Deltagere: bestyrelsen (4 personer) 
 
Dagsorden iflg. vedtægter m. referat: 

1. Valg af skriftsfører - Connie valgt 
2. Valg af stemmetællere - Jytte P valgt 
3. Formandens beretning: 

- Der har været afholdt banko-spil, men ikke så mange deltagere som tidligere. Vi mener, 
det hænger sammen med ændret adfærd i forbindelse med Corona-restriktionerne. 
Bestyrelsen foreslår, at der afholdes et mindre antal arrangementer som "genstart" af 
foreningsaktiviteterne. Der er opsat et højbed foran HUSET´s køkken, som snarlig skal 
tilplantes. Derudover er arrangeret udflugt til Friland den 20. maj - i samarbejde med flere 
foreninger. Udflugten annonceres med egenbetaling. 

4. Regnskab v. Jytte E - bilag vedhæftet referatet. Bemærk, der er ikke opkrævet kontingent i 
perioden 1/4 2021 - 31/3 2022.  

5. Indkomne forslag: 
- forslag om vedtægtsændring 
- beslutning: Antal bestyrelsesmedlemmer ændres til 3-5 personer. Antal suppleanter 
ændres til 1 

6. Valg af medlemmer til bestyrelsen: 
a. Ulla Pedersen valgt 

7. Valg af suppleanter: 
a. Christine S. Bech 

8. Valg af revisor: 
a. Peter Bruun  

 
9. Evt. 

a. invitation til den 20/5 udsendes til Husholdningsforeningens- , Ko-klapper 
foreningens -, Erhvervsklubbens medlemmer af Connie (undersøger prisen på bus, 
forplejning er egenbetaling) 

b. vedr. indkøb af 1 ekstra højbed, der stilles parallelt med stien? f.eks. 1 til blomster 
og 1 til blomster? Afventer beslutning om placering. I år beplanter vi kun 1 højbed - 
men hvis vi skal placeres langs stien, så overvejes indkøb af en ekstra.  

c. Ulla får en A-nøgle til HUSET  
d. Snak om kontingent-politik 
e. Jytte E undersøger muligheden for at en konto i Brugsen 

Referat v. Connie 


